
Piąta sesja Rady Miejskiej odbyta w dniu  04 marca 2011 roku  

w Trzcińsku-Zdroju 

__________________________________________________________ 

 

 

P R O T O K Ó Ł Nr V/ 2011 

 

z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 

04 marca 2011 roku 

 

Miejsce obrad – sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Trzcińsku-

Zdroju 

 
Czas rozpoczęcia obrad - godz. 13 

02
 

 

Czas zakończenia obrad - godz. 14
 41

 

 

Rada w składzie - 15 Radnych 

 

W obradach uczestniczyło – 14 Radnych 

 

co stanowi – 93,33% 

 

Brak radnego pana Zbigniewa Wiśniewskiego. 
 

 

Obrady V sesji otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej pan Antoni Śliwiński, który 

przywitał wszystkich zebranych: radnych, burmistrzów, sołtysów i wszystkich gości obecnych na 

sesji. Stwierdził quorum na podstawie listy 14 radnych obecnych.  

 
/ lista obecności stanowi załącznik Nr  1_ do niniejszego protokołu/. 

 

W obradach uczestniczyli: sołtysi, przedstawiciele zakładów pracy i instytucji z terenu gminy 

Trzcińsko – Zdrój, Burmistrz, skarbnik gminy, mieszkańcy miasta Radny Powiatowy pana Piotr 

Bugajski,  

 

/lista obecności stanowi załącznik Nr  2 i 3_ do niniejszego protokołu/. 

 

Do punktu 1  Przyjęcie porządku obrad  
Przewodniczący obrad odczytał porządek dzienny obrad, który został radnym dostarczony czy są 

zmiany do porządku obrad? 
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Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- Burmistrz wnosi o poszerzenie porządku obrad o dwie 

uchwały to jest uchwała w sprawie uchylenia uchwały w sprawie określenia stopy procentowej przy 

sprzedaży ratalnej nieruchomości w drodze bezprzetargowej lub w drodze rokowań (druk Nr 

V/47/2011) oraz o uchwałę w sprawie wyodrębnienia w budżecie Gminy Trzcińsko-Zdrój na 2012 

rok środków stanowiących fundusz sołecki( druk Nr V/47/2011). 

 

Radny pan Marek Rutka – jesteśmy wybrani przez mieszkańców naszej Gminy jest to ważna 

uchwał, która zmieni naszą Gminę na wiele lat, decyzję, którą podejmiemy nie będziemy mogli 

zmienić już w tej kadencji jako Radny nie zależy po zapoznaniu się z argumentacja mieszkańców w 

sprawie budowy ferm wiatrowych, i wnoszę o zdjęcie z porządku obrad uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów 

położonych w obrębach Czarnołęka, Drzesz, Góralice, Rosnowo, Rosnówek i Strzeszów w gminie 

Trzcińsko-Zdrój dla terenów lokalizacji elektrowni wiatrowych wraz z infrastrukturą towarzyszącą 

(druk nr V/38/2011); 

 

Przewodniczący obrad- kto jest za przyjęciem wniosku radnego Marka Rutki? 

 

- za- 4- osoby 

- przeciw- 8- osób 

- wstrzymała się – 1- osoba 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że wniosek radnego upadł wobec tego, kto jest za 

wprowadzeniem uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie określenia stopy procentowej 

przy sprzedaży ratalnej nieruchomości w drodze bezprzetargowej lub w drodze rokowań (druk Nr 

V/48/2011) do porządku obrad? 

 

- za- 14– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że uchwała została wprowadzona do porządku obrad 

jednogłośnie. Kto jest za wprowadzeniem uchwały w sprawie wyodrębnienia w budżecie Gminy 

Trzcińsko-Zdrój na 2012 rok środków stanowiących fundusz sołecki (druk Nr V/48/2011). 

 

- za- 14– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że uchwała została wprowadzona do porządku obrad 

jednogłośnie. Odczytał porządek obrad, kto z radnych jest za przyjęciem porządku obrad. 

 

- za- 14– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

I.   Sprawy regulaminowe: 

1.  otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 

2.   przyjęcie porządku dziennego obrad, 

3.   przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 

II. Złożenie gratulacji sołtysom w związku z wyborem. 

III . Informacja Burmistrza Gminy. 

IV. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

V. Interpelacje i zapytania radnych. 

VI. Podjęcie uchwał w sprawach: 
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1. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla terenów położonych w obrębach Czarnołęka, Drzesz, Góralice, Rosnowo, Rosnówek i Strzeszów 

w gminie Trzcińsko-Zdrój dla terenów lokalizacji elektrowni wiatrowych wraz z infrastrukturą 

towarzyszącą (druk nr V/38/2011); 

2. w sprawie  zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę.                      (druk nr 

V/39/2011); 

3. w sprawie poboru podatków w drodze inkasa, określenia inkasenta i wysokości wynagrodzenia za 

inkaso. (druk nr V/40/2011); 

4. w sprawie określenia pomocy dla Gminy Chojna (druk nr V/41/2011); 

5. w sprawie zmiany  wieloletniej prognozy finansowej Gminy Trzcińsko-Zdrój na lata 2011-2020. 

(druk nr V/42/2011); 

6. w sprawie zmiany budżetu na 2011 r. (druk nr V/43/2011); 

7. w sprawie zbycia nieruchomości  (druk nr V/44/2011); 

8. w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy na część działki nr 93/5 położonej 

w obrębie nr 1 miasto Trzcińsko-Zdrój. (druk nr V/45/2011); 

9. w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy na część działki nr 93/5 położonej 

w obrębie nr 1 miasto Trzcińsko-Zdrój.  (druk nr V/46/2011); 

10. w sprawie uchylenia uchwały w sprawie określenia stopy procentowej przy sprzedaży ratalnej 

nieruchomości w drodze bezprzetargowej lub w drodze rokowań (druk Nr V/47/2011) 

11. w sprawie wyodrębnienia w budżecie Gminy Trzcińsko-Zdrój na 2012 rok środków 

stanowiących fundusz sołecki( druk Nr V/48/2011). 

 

VII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  

VIII. Wolne wnioski i informacje. 

IX. Zakończenie sesji. 

 

  
Do punktu I. 3 Przyjęcie protokołu poprzedniej sesji.  
 

Przewodniczący obrad– poinformował, że protokół został podpisany przez radnych, którzy się z 

nim zapoznali i proponuję przyjąć protokół z poprzedniej sesji bez odczytywania. 

 

- za- 14- głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że protokół z III sesji Rady Miejskiej został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

Do punktu II. Złożenie gratulacji sołtysom w związku z wyborem. 
 

Gratulacje złożył sołtysom Burmistrz Gminy pan Zbigniew Kitlas wraz z przewodniczącym Rady. 

 

Burmistrz Gminy również ogłosił że Gmina przystąpiła do konkursu w sprawie Modernizacja Roku 

2010” za renowację świetlic wiejskich w Rosnowie, Góralicach, Stołecznej i Strzeszowie oraz 

remont budynku Trzcińskiego Centrum Kultury i budynku Szkoły Podstawowej w Trzcińsku-

Zdroju. Wręczył dyplomy dla sołtysów tych miejscowości i przedstawicieli Szkoły. 

 

Do punktu III. Informacja Burmistrza Gminy.  
 

Informacje w imieniu Burmistrza przedstawił Burmistrz pan Zbigniew Kitlas– informacja stanowi 

załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu. 
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Pytań nie zgłoszono. 

 

Do punktu IV . Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

 
Informację przedstawił przewodniczący Rady pan Antoni Śliwiński- pismo do Wodociągów 

Zachodniopomorskich w Goleniowie stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu. Kolejne 

pismo to do Starostwa Powiatowego w sprawie melioracji. Stanowi załącznik nr 6 do niniejszego 

protokołu. Pismo Pani Klepdło co stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu. Odczytał 

odpowiedz dla pani Marii Klepadło co stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu. Kolejne 

pisma to pisma z RIO jest to uchwała RIO w sprawie zaopiniowania deficytu budżetowego oraz co 

stanowi załącznik Nr 9 i 10. Kolejne pismo do pana Tadeusza Pławensa do dyrektora 

Zachodniopomorskiego Zarządu Melioracji w Szczecinie co stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego 

protokołu. Kolejne pismo do ENEA w sprawie ustanowienia służebności przesyłu, co stanowi 

załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu. Pismo z prokuratury co stanowi załącznik nr 13 do 

niniejszego protokołu, wynikiem tego pisma jest wprowadzenie uchwały Rady miejskiej w 

Trzcińsku-Zdroju. Kolejna rzeczą jest szkolnie dla radnych członków komisji rewizyjnej. Jeśli ktoś 

chce wziąć udział w szkoleniu to proszę o zgłoszenie chęci udziału. Chciałem poinformować o tym, 

ze wprowadziliśmy uchwałę odnośnie funduszu sołeckiego i planujemy zorganizować szkolenie dla 

sołtysów w związku z tym. 

 

Do punktu V. Interpelacje i zapytania radnych. 
Radny pan Robert Kowalski-  chodzi tu o dwa domy w Góralicach które zostali pominięci w 

budowie kanalizacji.  

 

Zastępca Burmistrza pan  Józef Szott-  odpowiedz dostanie pan na piśmie. 

 

Do punktu VI.1. Podjęcie uchwały  w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów położonych w 

obrębach Czarnołęka, Drzesz, Góralice, Rosnowo, Rosnówek i Strzeszów w 

gminie Trzcińsko-Zdrój dla terenów lokalizacji elektrowni wiatrowych wraz z 

infrastrukturą towarzyszącą (druk nr V/38/2011); 
 

Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan Józef Szott- jest to uchwała która mówi o 

zmianie w planie miejscowym. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodnicząca komisji budżetu pani Alicja Kałużniak- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Radny pan Kazimierz Sandulak-  jeśli ja będą chciał głosować za trójkątem Góralice a przeciwko 

części w Strzeszowie. 

 

Przewodniczący obrad- uchwała jest jedna. 
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Radny pan Marek Rutka- wobec tego należałoby porozmawiać z mieszkańcami, którzy 

jednoznacznie określi, że są przeciwni postawieniu tam wiatraków są to mieszkańcy ze Strzeszowa. 

Może Radny ze Strzeszowa nam to przybliży. 

 

Przewodniczący obrad- uchwała sołectwo Strzeszów obejmuje tylko w małej części. 

 

Radny pan Edward Iwański- odbyło się zebranie w Strzeszowie i większość mieszkańców jest 

przeciwnych i wobec tego ja nie będę za podjęciem tej uchwały. 

 

Radny pan Robert Kowalski- jak daleko te wiatraki będą od miejscowości. Bo są to granice tylko 

terenu.  

 

Przewodniczący obrad- do ustaleń odległości są przepisy, które to określają na etapie planowania 

będziemy wiedzieli. 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 9– głosów 

- przeciw- 2- osoby 

- wstrzymały się – 2- osoby 

- nie głosowała -1- osoba 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 

 

/Uchwała Nr V/ 38/2011 stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VI.2. Podjęcie uchwały w sprawie  zatwierdzenia taryfy za zbiorowe 

zaopatrzenie w wodę. (druk nr V/39/2011); 
Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan Józef Szott- na terenach wiejskich w Gminie 

Trzcińsko-Zdrój znajdują się urządzenia i obiekty zarządzane przez wodociągi zachodniopomorskie i 

jest to 3,16 plus VAT. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodnicząca komisji budżetu pani Alicja Kałużniak- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- jest tu również stawka opłaty abonamentowej. Otwieram dyskusje czy są 

pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 11– głosów 

- wstrzymały się – 2- osoby 

- nie głosowała- 1- osoba 
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Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 

 

/Uchwała Nr V/ 39/2011 stanowi załącznik Nr 15 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu VI.3. Podjęcie uchwały w sprawie poboru podatków w drodze inkasa, 

określenia inkasenta i wysokości wynagrodzenia za inkaso. (druk nr V/40/2011); 
Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan Józef Szott- wiadomo, ze na terenie gminy raz 

na cztery lata ustala się inkasentów Burmistrz po rozmowie z sołtysami zaproponował ich na 

inkasentów i jest tu uchwała przedstawiona przez Burmistrza.  

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodnicząca komisji budżetu pani Alicja Kałużniak- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 10– głosów 

- wstrzymały się – 2- osoby 

- nie głosowały- 2- osoby 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 

 

/Uchwała Nr V/ 40/2011 stanowi załącznik Nr 16 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VI.4. Podjęcie uchwały w sprawie określenia pomocy dla Gminy 

Chojna (druk nr V/41/2011); 
Projekt uchwały przedstawił skarbnik Gminy pan  Ryszard Makuchowski- projekt uchwały 

przedstawiamy, że względu na wypadek jaki wydarzył się w Gminie Chojna strażak podczas służby 

stracił nogę druga została zmiażdżona i po tym zostały wystosowane pismo w sprawie podjęcia 

uchwały co do przekazania pomocy finansowej dla tego strażaka to pismo przyszło w okresie 

wyborów i przygotowywania budżetu. Pomoc jest w dalszym ciągu potrzebna i projekt tej uchwały 

określa pomoc finansową w dotacji celowej.  

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodnicząca komisji budżetu pani Alicja Kałużniak- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
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- za- 14– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr V/ 41/2011 stanowi załącznik Nr 17 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu VI.5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Trzcińsko-Zdrój na lata 2011-2020. (druk nr V/42/2011); 

 
Projekt uchwały przedstawił skarbnik Gminy pan Ryszard Makuchowski- przyjęliśmy budżet w 

styczniu i mamy tu cztery nowe zadania które są przesunięte lub wprowadzone nowe. Zmiana jest i 

chodzi o wybudowanie kanalizacji w Gogolicach i tu mamy przygotowanie dokumentacji do 

projektu. Rozbudowa i przebudowa budynku w Gogolicach na świetlicę tego zadania nie było. W 

programach realizowanych i zadaniach jest również uzbrojenie działek w kierunku Strzeszowa. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodnicząca komisji budżetu pani Alicja Kałużniak- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Radny pan Kazimierz Sandulak- w budżecie na 2010r. była inwestycja rozbiórki kominów na 

ratuszu, dlaczego obecnie w prognozie nie ma tej inwestycji.  

 

Kierownik referatu inwestycyjnego pan Piotr Radecki- w 2010r. były takie pieniądze przeznaczone 

i to są zadnia które stały się dla nas priorytetem i obecnie nie mamy takich wolnych środków i musi 

to poczekać. 

 

Radny pan Kazimierz Sandulak- to dlaczego to obiecywano. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 12– głosów 

- przeciw-1-osoba 

- nie głosowła-1- osoba 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 

 

/Uchwała Nr V/ 42/2011 stanowi załącznik Nr 18 do niniejszego protokołu/ 

 

O godzinie 14
09

- przewodniczący obrad ogłosił przerwę. 

O godzinie 14 
20

- obrady zostały wznowione. 
 

Do punktu VI.6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu na 2011 r. (druk nr 

V/43/2011); 

 
Projekt uchwały przedstawił skarbnik Gminy pan Ryszard Makuchowski- jest to wynik pierwszych 

dwóch uchwał i musimy nanieść zmiany do budżetu. 
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Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodnicząca komisji budżetu pani Alicja Kałużniak- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 12– głosów 

- wstrzymały się – 2- osoby 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 

 

/Uchwała Nr V/ 43/2011 stanowi załącznik Nr 19 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VI.7. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości (druk nr                 

V/44/2011); 
 

Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan Józef Szott- dotyczy to sprzedaży 

nieruchomości, jest to nieruchomość jaka wynikła z podziału działki i jest to wjazd na posesję. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodnicząca komisji budżetu pani Alicja Kałużniak- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 14– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr V/ 44/2011 stanowi załącznik Nr 20 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VI.8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie 

umowy dzierżawy na część działki nr 93/5 położonej w obrębie nr 1 miasto 

Trzcińsko-Zdrój. (druk nr V/45/2011); 
 

Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan Józef Szott- ta i kolejna uchwała dotyczy 

wydzierżawienia nieruchomości dla dotychczasowych dzierżawców jest to grunt pod garażami. 
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Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodnicząca komisji budżetu pani Alicja Kałużniak- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 

komisji i dotyczy to obu uchwał. 

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 14-  głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr V/ 45/2011 stanowi załącznik Nr 21 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VI.9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie 

umowy dzierżawy na część działki nr 93/5 położonej w obrębie nr 1 miasto 

Trzcińsko-Zdrój.  (druk nr V/46/2011); 
 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 14– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr V/ 46/2011 stanowi załącznik Nr 22 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VI.10. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie 

określenia stopy procentowej przy sprzedaży ratalnej nieruchomości w drodze 

bezprzetargowej lub w drodze rokowań (druk Nr V/47/2011) 
 

Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan Józef Szott- prokurator zwrócił się o 

unieważnienia uchwały z 2005r i Burmistrz zawnioskował o uchylenie tej uchwały. 

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 14– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr V/ 47/2011 stanowi załącznik Nr 23 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VI.11. Podjęcie uchwały w sprawie wyodrębnienia w budżecie Gminy 

Trzcińsko-Zdrój na 2012 rok środków stanowiących fundusz sołecki                 

(druk Nr V/48/2011). 
Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan Józef Szott- do końca marca Rada musi 

podjąć uchwałę o prowadzeniu funduszu sołeckiego będzie nas kosztowało to więcej bo około 

140tys. zł ale ponieważ mamy świetlice wyremontowane to społeczność wiejska będzie potrzebować 

więcej pieniędzy. 

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 14– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr V/48 /2011 stanowi załącznik Nr 24 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu VII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  

 
Przewodniczący obrad-  odpowiedzi na interpelacje zostały przesłane pocztą wobec tego 

zapoznaliśmy się z nimi. 

 

Do punktu VIII. Wolne wnioski i informacje. 

 
Radny pan  Marek Rutka- serdecznie dziękuję za wprowadzenie tego funduszu i myślę, że będzie 

to z dużą kożycią. 

 
Radny pan Robert Kowalski- mam zapytanie do radnego Powiatowego proszę by w miejscowości 

Cieplikowo zostały postawione znaki jest to droga powiatowa a nie ma znaku miejscowości. A 

druga sprawa to droga do miejscowości Dłusko dojazd do niej jest fatalny. 

 

Burmistrz Gminy pan Zbigniew Kitlas- będą robione remonty ale musi być dodatnia temperatura. 

 

Radny powiatowy pan Piotr Bugajski- drogi powiatowe będą naprawione jak co roku metodą 

natryskową a jeśli chodzi o drogę powiatową z Trzcińska do Babina to została ona umieszczona na 

liście rezerwowej i dofinansowanie będzie mniejsze. 

 

Radny pan  Marek Rutka-  czy jest planowany remont drogi w Chełmie? 

 

Radny powiatowy pan Piotr Bugajski- droga powiatowa przy żwirowni jako remont nie jest ujęta 

na rok 2011 prowadzone są rozmowy bo zmienił się właściciel i organizuje spotkanie by kopalnia 

współfinansowała naprawę tej drogi. 

 

Radny pan Kazimierz Sandulak- jeśli chodzi o drogę to Gmina miała zagwarantować 200 tys. zł w 

tym roku i 40 tys. zł wydaliśmy na tzw. łatanie kto nadzorował to z ramienia Gminy. 
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Zastępca burmistrza pan Józef Szott-  pieniądze na tą drogę znajdą się z przesunięcia z Budżetu są  

takie możliwości i wiemy o tym. Jeśli to wejdzie do inwestycji. 

 

Radny pan Kazimierz Sandulak-  to był proste pytanie a pan ciągle stosuje nieodpowiednie środki. 

Życzyłbym panu by pan analizował tak budżety jak ja. 

 

Sołtys sołectwa Gogolice pani Monika Zawisza- kiedy zostanie zamontowane oznakowanie. 

 

Radny powiatowy pan Piotr Bugajski- jak tylko rozmarznie ziemia zostaną zmontowane. 

 

Pani Aleksandra Zielińska- zapraszam na wybory do Izby Rolniczej. 

 

Do punktu IX. Zakończenie sesji. 
 

O godzinie 16 
36

 – Przewodniczący obrad zamknął V sesję Rady Miejskiej. Dziękując wszystkim za 

przybycie.  

 

 

 
Protokołowała: 

Sylwia Tyrpa 

 

 


